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Datum: 29 mei 2024 
Onderwerp: Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis 
Samensteller: Joke van Zalingen 
Aanwezig: Sjoukje van der Loo, Xandra v.d. Endt, Loura Raamsdonk, Coby Lammers, Margreet 
Beerhorst,  Henri Brendel, , Klaas Terpstra en Anton Bijtenhoorn 
Afwezig: Wilma Sprong, Thomas van Arendonk, Janice Sewraj. Lobna Hourani, Rohin Mahtadi , Fatma 
Güdük . 
 
 

1. Opening. 
Margreet opent de vergadering met een welkom aan allen en met de mededeling dat punt 2 op de 
agenda, presentatie van Stichting Aan Zet , komt te vervallen. 

 
2. Presentatie stichting Aan Zet. 

Vervallen. 
 
  

3. Mededelingen, ingekomen stukken. 
Reactie college op advies Inclusie-agenda. 
Sjoukje geeft een toelichting. Er is twee keer een presentatie geweest en Thessa  was blij met de 
inhoud van advies. Het ondersteunt haar aanbeveling richting het college en onderstreept ook haar 
zorgen, zoals borging. Coby vraagt zich af wat de gemeente bedoelt om met koplopers te gaan 
werken. Henry zegt dat het niet meer gaat lukken om de BIM te betrekken bij de Europese 
verkiezingen op 6 juni 2024. Margreet mist in de reactie van de gemeente dat zij niet duidelijk ingaat 
op de nadrukkelijke wens van de Adviesraad dat niet alleen de eindverantwoordelijke maar alle 
raadsleden en ambtenaren zich bewust moeten zijn van de inclusie. Hoe gaat de gemeente dit proces 
begeleiden? Misschien een evaluatie na een half jaar?  
 

4. Verslag vorige vergadering 24 april 2024 
Naar aanleiding van punt 4. Present is wel een landelijke, maar geen kerkelijke instelling. 
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5. Uitvoeringsprogramma WMO en Raadsinformatiebrief stand van zaken. 
We gaan de themavelden apart bekijken. Sjoukje vraagt of we voldoende bekend zijn met de 
website van SamenzijnwijMaassluis. De reacties zijn wisselend. Een profiel aanmaken stuit op 
bezwaren, omdat er privégegevens gevraagd worden. Sjoukje gaat navragen of deze 
gegevens ook voor andere inwoners zichtbaar zijn (of alleen bij de beheerder). 

❖ Themaveld 1. 
Versterken voorliggend veld en preventie. 

❖ Themaveld 2. 
Vrijwilligers. Maassluis kan trots zijn op het grote aantal vrijwilligers. Er zijn al een 
aantal netwerkbijeenkomsten geweest, want daar is behoefte aan, organisaties 
willen kennis maken met elkaar en leren van elkaars aanpak en activiteiten . Op 13 
juni staat weer een bijeenkomst gepland en die gaat over positieve gezondheid. 
Locatie het Schuurkerkje. Er is direct al belangstelling vanuit de vergadering.  

❖ Themaveld 3. 
Mantelzorg. De mantelzorgcafés worden goed bezocht. Bezoekers kiezen zelf het 
gespreksthema uit. Margreet vraagt of Maassluis ook werkt met de cijfers van 
Mantelzorgtest.nl. In Vlaardingen een succesvol initiatief.  

❖ Themaveld 4. 
Samenhang zorgmijding/bemoeizorg/mensen met onbegrepen 
gedrag/onverzekerden( meest kwetsbare inwoners). 
Weten we of de doelen behaald worden, kennen we de uitkomsten van evaluaties? 
Sjoukje gaat de stukken er bij zoeken. 

❖ Themaveld 5. 
Maatwerkvoorziening WMO. 
Heeft een cliënt eenmaal een indicatie dan is die geldig voor andere aanvragen. 

❖ Themaveld 6. 
Beschermd wonen en maatschappelijke opvang. 
Hier komt ook weer de regiovisie terug. Vlaardingen is nu nog de centrumgemeente 
maar dat gaat veranderen in 2025, de zo geheten”doordecentralisatie”. 

❖ Themaveld 7 
Onderwerpen voor alle themavelden. 
Sjoukje wijst ons op de website van het Kenniscentrum MVS.  
Coby heeft een vraag/opmerking over datagestuurd werken. Een kwartaalrapportage 
van ROGplus zou inzicht geven richting AS in de werkzaamheden van ROGplus. 
Sjoukje neemt hier nota van. 
In het convenant Nieuwe Woonvormen zitten de Vloot, Oud Sluys, DSW, CZ, Argos 
en de gemeente. Dit convenant heeft geleid tot concrete samenwerking onder de 
titel “Gezond en wel”, afgesloten in 2021, waar de Vloot en Oud Sluys aan meedoen. 
Wellicht kunnen we waardevolle informatie over hun reilen en zeilen verkrijgen in 
een presentatie. Het voorstel vindt bijval. Mogelijk via Teams. 
Er volgt nog een rondje laatste opmerkingen over bovenstaande themavelden. 
 

6. Voordat we naar de rondvraag gaan, komen de aspirant-leden Fatma en Anton ter sprake 
over hun toetreding tot de Adviesraad. Afgesproken is dit in aanwezigheid van alle leden te 
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doen. Fatma is afwezig. De vergadering laat weten dat Fatma van harte welkom is. Ook 
Anton zien we graag komen . 

                              
7. Wat verder ter tafel komt/rondvraag. 

Joke is blij met alle innovatieve geesten die fantastische uitvindingen doen met het oog op 
de toekomst. Loura geeft een noodkreet van de voedselbank door; de aanvoer van voedsel 
en kleding wordt minder. Supermarkten bieden hun overblijvers  met korting hun klanten 
aan. Verder wordt discussie gevoerd over de schrijnende verschillen in de samenleving. 
Klaas maakt zich zorgen over de zorg in de naaste toekomst. Kunnen we met elkaar niet eens 
nadenken over hoe we de zorg moeten inrichten om straks verzorgd te zijn is zijn vraag. 
We spreken af dat we goede ideeën in den lande verzamelen en onder de aandacht van de 
gemeente brengen. Xandra is in shock over het bericht van mishandeling van een pleegkind. 
Dit gaat ons allen aan. Oud-voorzitter Henk mist de AS. Sjoukje stelt voor om Henk te vragen 
de werkbezoeken te regelen.  
Xandra vindt dat de vergaderingen er te snel door heen “gejast” worden. Ze wil meer 
persoonlijk contact en rust. We gaan diverse oplossingen uitproberen. 
 

8. Sluiting. 
Margreet sluit de vergadering. 
 
 
 
 
Volgende vergaderingen: 
3 juli- 11 september- 23 oktober-11 december 2024 
 
 

 
 
 
 
 
      
                                                                     

 
 
 

 


